

Shun Tak Centre to Bel-Air Shuttle Bus Schedule

信德中心往貝沙灣穿梭巴士時間表

(Effective Date 生效日期 : 1/4/2023)

Shun Tak Centre 信德中心	➔	Phase 1 第一期	➔	Phase 4 第四期
-------------------------	---	----------------	---	----------------

Mon – Fri (Except Public Holidays) 星期一至五 (公眾假期除外)	
Depart time from Shun Tak 由信德開出時間	Depart time from Phase 1 由一期開出時間
7:25 am	7:55 am
8:50 am	9:20 am
9:55 am	10:20 am

Remarks : No service on Saturday, Sunday and Public Holidays
備註 : 星期六、日及公眾假期沒有穿巴服務

Stopover at any other locations apart from the above pre-set route will not be entertained.
 除上述指定路線上落點外，其他上落點恕未能安排。



Phases 1-3 Service Centre/
 第一至三期服務中心: 2989 6000
Phases 4-5 Service Centre/
 第四至五期服務中心: 2989 6350
Phase 6 Service Centre/
 第六期服務中心: 2989 6262

Ref no. BA/N/23/08/443
BAP/N/23/08/458
BA8/N/23/08/328

11/8/2023

Community News



To : All Owners/Residents of Bel-Air

Suspension of Shuttle Bus Services

DETAILS:

Please be informed that with reference to the survey result on the subject that around 86% of them agreed on suspension of the shuttle bus services, Owners' Committee resolved in the Owners' committee meeting on 8 August 2023 to suspend the subject services with effect from 1 October 2023 upon the current contract ends.

Meanwhile, we have written to Transport Department on our decision and have requested them to reserve our right to reactivate the said services as when appropriate operation need arise later.

Thank you for your kind understanding and attention. Should you have any enquiries regarding the captioned, please do not hesitate to contact our Mr. Kenneth Fong or Mr. Michael Chan at 2989 6000.

致：貝沙灣各業主/住戶

暫停穿梭巴士(邨巴)服務

詳情:

茲通知參考上述的問卷調查結果，當中同意暫停邨巴服務佔 86%，業主委員會於 2023 年 8 月 8 日舉行的業主委員會會議上議決現時合約結束後，即由 2023 年 10 月 1 日起暫停該服務。

同時，我們已就該決議致函通知運輸署，並要求保留日後營運條件合適時復運的安排。

敬希垂注。如各業戶對上述事宜有任何查詢，歡迎致電 2989 6000 與方顯飛先生或陳天慰先生聯絡。



張貼至
Post Until

7/10/2023

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please feel free to contact Bel-Air Service Centre at 2989 6000 or 2989 6350. 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com，如有查詢，歡迎致電 2989 6000 或 2989 6350 與貝沙灣服務中心聯絡。

Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司 (PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼：C-191466)